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Saksliste Ansvar 

Sak 63/20. Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innkalling og sakliste er utsendt pr epost 13.10.Godkjent. 

 

 

 

Sak 64/20. Godkjenning av referat fra møtet 02.09.20. 

Forslag til protokoll ble sendt pr epost 7. september. Godkjent. 

 

 

Sak 65/20. Møte med Landbruksministeren og Arbeids og Sosialdepartementet. 

Tirsdag 20. oktober. Hvem skal vi sende fra Nordgrønt? 

Odd Hveem informerte litt angående bakgrunnen for dette møtet. Flere punkt fra 

Arbeidstilsynet i forbindelse med besøk hos flere bærprodusenter. Tidligere har 

Nordgrønt gått inn for å støtte forslaget med et obligatorisk kurs med søkelys på 

arbeidsgiveransvar. Vil i første omgang bli for bær dyrkerne. Lover og regler vil 

være prioritert i dette kurset. 

Landbruket sliter med å følge arbeidsmiljøloven til punkt og prikke. Her må det 

gjøres endringer for å tilpasse grøntnæringa. Spesielt der det benyttes 

sesongarbeidere. Vær og vindforhold må bli like viktige faktorer som 

arbeidstimer og arbeidstid. Flere i styret presiserer at det selvfølgelig skal lønnes 

riktig og at boforhold skal være akseptable. Viktig at Coop også er på banen og 

støtter næringa i disse sakene. HB sjekker om ansvarlig i verdikjeden dekker 

dette. Coop forventer også at gjeldende regelverk blir fulgt. 

I miljøet ryktes det at norsk bærproduksjon henger i en tynn tråd. Det er ikke 

mulig å opprettholde denne produksjonen med gjeldende regelverk.  

Hva med importbæra? Blir lover og regler fulgt der?  

 

Møtedato 14.10.20. 

Sted KL.11.00.  Tlfmøte. 

Tema Styremøte i Nordgrønt SA 

Til stede 

  

Fritjof Sandstad, Sigurd Orre, Inger-Iren Eriksrud, Hanne 

Brennhovd, Stig A Oldervik, Odd Hveem, Jostein Lutro og 

Johan Presthus  
Også til stede 

 

 

Forfall  

Hans Jacob Fosaas, Oddbjørn Aarøe, Terje Grønning, Tom-

Arne Isaksen, Tommy Espedal og Morten Bilstad 

 

Christine Frostmann og Atle A Olsen  



 

 

Classification: Open 

I jordbruksforhandlingene er det vedtatt at det skal satses på grøntnæringa. Da er 

det viktig med samarbeid. Arbeidsmiljøloven bør tilpasses grøntnæringa. 

Høstetida reguleres av vær og vindforhold og ikke av klokka!!  

SO mener Bondelaget bør på banen i denne prosessen. 

Forslag fra FS om at Odd Hveem blir utpekt til å representere Nordgrønt i 

dette møtet. OH har også sittet i beredskapsgruppa som ble etablert etter at 

Koronaepidemien traff Norge. Enstemmig vedtatt. 

OH deltar sammen med JP i et forberedende møte som Bondelaget inviterer 

til førstkommende fredag. Dette møtet blir på Skype. 

 

Sak 66/20. Forum for norsk grønt. Hvem skal representere Nordgrønt? 

I jordbruksoppgjøret ble det med utgangspunkt i rapporten fra «grønt utvalget», 

bestemt å danne dette forumet. Her legges det vekt på bærekraft. Alt må 

dokumenteres i framtida. Nederland er kommet langt på dette området. Norske 

produsenter må på banen. Det samme gjelder innkjøperne. Må også vurdere 

bærekraften i det de holder på med. Hvor innkjøpene gjøres, og derav transport 

av varer rundt om i Norge. Forslag fra Odd Hveem om at Fritjof Sandstad blir 

valgt til dette. 

Enstemmig vedtatt. FS er villig til å ta denne oppgaven. Han vil orientere 

styret fortløpende i prosessen, og setter da som krav at resten av styret også 

vil involvere seg i dette. Dette er et omfattende prosjekt og krever at Coop 

også engasjerer seg. 

 

Sak 67/20. Info fra Coop. 

Nilsentall for september er nå lagt fram. Coop fortsetter sin fremgang og 

vokser her også mere enn markedet ellers. Er slått av NorgesGruppen i 

denne målinga, men ekstra gledelig at Mega leverer fine tall. Rema og 

Bunnpris har en svakere utvikling. Gode tall for Coop. 

FS kan legge til at i flere sammenhenger blir Coop honorert for god jobb i 

butikk på frukt og grønt. Flittig bruker av merkevaren Nyt Norge. 

 

Sak 68/20. Eventuelt 

Kort statusrapport blant deltakerne angående høsting og mengder på de 

forskjellige kulturene rundt om i landet. Ser greit ut stort sett over alt. Forventes 

ok avlinger i Trøndelag og på Jæren, litt under et normalt år. Ikke alt er innhøstet, 

men det nærmer seg enden. På Toten har det vært en særdeles fin høst og gode 

avlinger som stort sett er i hus nå. 

 

 

 

 

 
                                                            

 

               Fritjof Sandstad                                                Hanne Brennhovd                           Sigurd Orre 
 
 

Inger-Iren Eriksrud                                           Stig Arild Oldervik                            Jostein Lutro 

 
 

  Odd Hveem 


